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Už v loňském roce přestěhovalo se sídlo Obecního úřadu do opravené budovy č.p. 4. Nyní má radnice 

sídlo v budově v majetku obce. Úprava se znamenitě povedla. 

 

Obec Kyšice je přijata do mikroregionu Bratronicko, tudíž je možnost jednat o dotaci na chodníky a 

ostatní tolik potřebné stavby a opravy z programu SAFARD, obci chybí 9 000 000 Kč. Starosta jedná s 

bankami o poskytnutí úvěru pro tento program. Na prvním místě v pořadí oprav je zatím provizorní 

oprava vozovky v ulici Václava Vlčka, povrch je zde v katastrofálním stavu, fa. Esta doveze do ulice štěrk, 

podle možností se budou opravovat alespoň výmoly. V budoucnu ulici V. Vlčka čeká kompletní 

rekonstrukce. Další na řadě je zhotovení chodníků kolem hlavních komunikací a úprava návsi, intenzivně 

se jedná o povolení a financování. Oprava ul. Spojovací je už v běhu. Další akce je úprava návsi. K tomu 

je nutno vyměnit si pozemky se Středočeským krajem. Jedná se o pozemek po zrušené části silnice podle 

kapličky, která bude nadále patřit Kraji, a o pozemek kolem Novotných, tento bude patřit obci. Převod se 

uskuteční vzájemným darováním a vstoupí v platnost po dokončení, zaměření stavby a zapsání do katastru. 

 

OZ odsouhlasilo pronájem bytu v č.p. 34 (pastoušce) panu Ivanu Pravdovi a též odsouhlasilo koupi 

pozemku pod čističkou a pod rybníkem na Kocourku od Pozemkového fondu. Aby se mohlo čerpat z 

dotací EU, obec vstoupila do sdružení LAG. Vstupní poplatek 25 000 Kč je dosti krutý, snad se v 

budoucnu vyplatí. 

 

Práce na chodnících podél silnic pokračují uspokojivě, první je ulice Pražská a Karlovarská, následně 

Berounská a pak zpět na Pražskou. 

 

Dne 22. února přestěhována Místní knihovna do budovy prodejny smíšeného zboží, místnosti pro 

knihovnu budou co nejdříve muset projít úpravou. V prodejně je nový nájemce pan Kozák. 

 

Převod sokolovny se dostal do problému s nevyjasněným vlastnictvím. Na katastru nemovitostí, zřejmě 

jako dědictví předešlého režimu, jsou zápisy nejasné, je majitelem Sokol nebo obec? Naštěstí se nakonec 

nalezlo řešení a Sokolovna je od 29. září definitivně v majetku obce. Stav budovy je velice špatný, 

nezbývá nic jiného než připravit rozsáhlou rekonstrukci sokolovny a venkovního hřiště. 

 

Kolaudace ČOV po opravě proběhla 24. dubna, zatím provoz bez problémů. 

 

Kyšice jsou pojištěny od letoška u nové pojišťovny. Místo České pojišťovny jsme u Slavie. 

 

Rok 2003 je výjimkou v „doplňování“ občanů, nenarodilo se ani jedno miminko. 

 

Oproti tomu nás opustili navěky čtyři občané: 

Anna Štorková roz. Bulvasová  16. ledna  ve věku 90 let 

Ph. Dr. Antonín Semrádek pluk. v.v.  12. února  ve věku 77 let 

Sylvestr Koubek    12. dubna  ve věku 80 let 

Jiří Brousek     13. listopadu  ve věku 57 let 

Nechť je jim země lehká. 


